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REDAKĽNĊ SLOUPEK 

V§ģen² abonenti a ļten§Śi HR, 

je pŚed v§mi posledn² ļ²slo roku 2020.  

Byl to rok, na kterĨ urļitŊ nebudeme r§di 

vzpom²nat. Vzal n§m mnoho. Ani 

v nejļernŊjġ²ch snech jsem si neumŊla 

pŚedstavit, s ļ²m vġ²m se budeme muset 

potĨkat. NemŢģeme cestovat, navġtŊvovat 

sv® bl²zk®, poŚ§dat sportovn² a kulturn² 

akce a mnoz² z n§s pŚiġli i o sv® bl²zk®.  

PŚemĨġlela jsem, co vlastnŊ bude n§pln² 

v§noļn²ho ļ²sla, protoģe vġechny m® 

pl§ny vzaly za sv®. V tomto ļ²sle najdete 

takovĨ pelmel, kterĨ v§s snad zaujme a i 

trochu pobav².  

VŊŚ²m, ģe v§m i tak zpŚ²jemn²me dlouh® 

zimn² veļery.  

S pŚ§n²m pevn®ho zdrav² do roku 2021.  

Jana Hrb§ļkov§ 
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V§ģen² a mil² ļten§Śi HradļanskĨch rozhledŢ,   

vyd§n²m tohoto ļ²sla uzav²r§me rok 2020. 

Doufali jsme, ģe se vġe posune k lepġ²mu, leļ 

situace se vyv²j² tak, jak to vġichni kolem sebe 

vid²me. V minul®m ļtvrtlet² byl napl§nov§n 

bohatĨ pŚedv§noļn² program, kterĨ jsme vġak 

nemohli zrealizovat. I pŚesto jsme advent zah§jili 

um²stŊn²m kr§sn®ho stromu na n§vsi, kterĨ jsme 

bohuģel bez vaġ² ¼ļasti rozsv²tili a to dokonce vļetnŊ kr§tk®ho 

kulturn²ho programu. O ten se zaslouģily Aneģka Svozilov§ s Elenkou 

BlaŠ§kovou, kter® si pod veden²m svĨch maminek pŚipravily kr§tk® 

kulturn² p§smo. To n§m pŚedstavily prostŚednictv²m m²stn²ho rozhlasu 

a j§ jim touto cestou velmi dŊkuji. S t²mto n§padem pŚiġly samy, a proto 

mŊ velmi tŊġ², ģe n§m zde roste mlad§ generace, kter§ se o dŊn² 

v obci zaj²m§ a r§da ji podpoŚ² svou aktivn² ¼ļast².  

Dalġ² akc², kter§ byla poznamen§na vl§dn²mi naŚ²zen²mi, ale o kterou 

jsme se nechtŊli nechat zcela pŚipravit, byla n§vġtŊva Sv. Mikul§ġe a 

jeho druģiny. Jiģ koncem listopadu se na mŊ zaļaly obracet m²stn² 

maminky s dotazy, jak to bude s kaģdoroļn² tradiļn² mikul§ġskou 

nad²lkou. Abychom tedy neporuġili ģ§dn§ naŚ²zen² a z§roveŔ ty 

nejmenġ² nepŚipravili o tuto radost, rozhodli jsme nakonec takto. 

Oslovili jsem pana Coufal²ka, majitele kon² a koļ§ru, aby je poŚ§dnŊ 

nazdobil a dorazil do Hradļan. Do koļ§ru se posadil Mikul§ġ, ļert i 

andŊl a dvakr§t projeli celou vs² a dŊti za okny mŊly moģnost je vidŊt 

a zam§vat jim. U svĨch domŢ pak naġly vġechny m²stn² dŊti do 15 let 

bal²ļky s dobrotami. Letoġn² novinkou bylo i to, ģe tyto pamlsky byly 

v pap²rovĨch taġk§ch, na kterĨch byla vyobrazena naġe kaple a dŊti si  

 

SLOVO STAROSTKY 
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Slovo starostky 
 

tak obr§zek mohly nakonec i vybarvit. Celkem je v naġ² obci 63 dŊt² 

v tomto vŊku a tyto d§rky jim byly souļasnŊ malou kompenzac² za to, 

ģe jsme pro nŊ nemohli v ļervnu uspoŚ§dat popul§rn² z§jezd 

k Mezin§rodn²mu dni dŊt². 

Rok 2020 zakonļil mimoŚ§dnŊ klidnĨ Silvestr a jsem r§da, ģe obļan® 

respektuj² dan§ vl§dn² naŚ²zen². 

Z§vŊrem mi dovolte, abych v§m vġem popŚ§la do nov®ho roku 2021 

hlavnŊ pevn® zdrav², protoģe to ostatn² jiģ pŚijde samo.  

                                         Blaģena Mikul²kov§ 

starostka obce 

 

DOĻASN£ POZASTAVENĉ HRADĻANSKħCH ROZHLEDš 

V dŢsledku souļasn® koronavirov® situace a s n² souvisej²c²mi 

opatŚen²mi, kdy je poŚ§d§n² vġech akc² zak§z§no, jsme se se 

ġ®fredaktorkou rozhodly doļasnŊ pozastavit vyd§v§n² naġeho 

m²stn²ho ļasopisu. Jiģ na podzim loŔsk®ho roku jsme zdejġ² ļl§nky 

zamŊŚili na rŢzn§ jin§ t®mata, neģ je pŚipomenut² akc² konanĨch v naġ² 

obci v dan®m ļtvrtlet² a pozv§n² na akce budouc². Ohl®dli jsme se 

nŊkolikr§t do historie, pŚibl²ģili Śadu zaj²mavost² souvisej²c² s naġ² obc², 

s jej²m n§zvem apod. I v tomto ļ²sle byl rovnŊģ nŊkterĨmi pŚisp²vateli 

zhodnocen dosavadn² nŊkolikaletĨ prŢbŊh jiģ tradiļn²ch akc² jako je 

obecn² zab²jaļka ļi Hradļansk® vlnky é Jsme moc r§di, ģe jsme mohli 

vġechna tato ohl®dnut² zpŊt udŊlat. Domn²v§me se vġak, ģe prvn² 

letoġn² ļ²slo by tak muselo bĨt opŊt pouze o pŚipom²n§n² si akc², kter® 

se v naġ² obci realizovaly v letech minulĨch a jejichģ uskuteļnŊn² nen² 

za souļasn® situace moģn®. SvŊdļ² o tom i klesaj²c² tendence 

zaslanĨch ļl§nkŢ od naġich pŚispŊvatelŢ, kdy se n§m v dob§ch 

minulĨch seġlo v mailov® schr§nce HradļanskĨch rozhledŢ pŚi 

uz§vŊrce na tŚi des²tky ļl§nkŢ, ale loni na podzim uģ to byla jen 
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polovina a letos v lednu pouze sedm ļl§nkŢ. SamozŚejmŊ to plnŊ 

ch§peme a respektujeme, ģe v t®to dobŊ nen² tolik t®mat, o kterĨch do 

m²stn²ho periodika ps§t a douf§me, ģe vġichni pisatel® n§m zachovaj² 

svou pŚ²zeŔ i nad§le, aģ se situace zlepġ² a budou do naġeho ļasopisu 

nad§le pŚisp²vat. Jakmile to situace dovol², budeme opŊt pokraļovat a 

vļas o tom budete informov§ni. 

Z tohoto dŢvodu se tak® pro letoġn² rok nebude vyb²rat ¼hrada za 

pŚedplatn® a jak to bude moģn® a prvn² letoġn² ļ²slo bude vyd§no, 

obdrģ² ho vġichni loŔġt² pŚedplatitel® do svĨch schr§nek zdarma a 

bude-li m²t kdokoliv dalġ² chuŠ si Hradļansk® rozhledy pŚeļ²st, bude si 

je moci bezplatnŊ vyzvednout na obecn²m ¼ŚadŊ. 

Blaģena Mikul²kov§ 

 

O Z N Ć M E N ĉ 
Obecn² ¼Śad v Hradļanech oznamuje obļanŢm, ģe se prov§d² vĨbŊr 

poplatkŢ za likvidaci komun§ln²ho odpadu (tj. z popelnic), poplatky ze 

psŢ a poplatky za stoļn® od 17. ¼nora 2021 a to v kancel§Śi obecn²ho 

¼Śadu v ¼Śedn² dny: v pondŊl² a ve stŚedu 

9.00 ï 11.00 a 13.00 ï 17.00 hodin 

 

VĨġe poplatku: z popelnic 200,-Kļ za obļana, 

ze psŢ 70,- Kļ za psa a 50,- Kļ za druh®ho a kaģd®ho dalġ²ho psa. 

DŢchodci maj² stanovenĨ poplatek 50,- Kļ za kaģd®ho psa. 

Stoļn® 20,- Kļ / 1 m3. 35 m3 tzn. 700,- Kļ na osobu a rok. 

 

POPLATKY JE MOĢN£ UHRADIT  I NA NĆĠ BANKOVNĉ ĐĻET 

ļ²slo ¼ļtu obce: 188 295 53 39 / 0800, 

variabiln² symbol: napiġte Vaġe ļ²slo popisn®. 

Poplatek za komun§ln² odpad splatnĨ do 30. 6. 2021  

Poplatek za psa splatnĨ do 31. 3. 2021 

Poplatek za stoļn® splatnĨ do 31. 3. 2021 
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PODŉKOVĆNĉ ZA DARY PRO ĐTULEK 

 

V§ģen² spoluobļan®, dovolte mi, abych touto cestou podŊkovala tŊm 

z v§s, kteŚ² se zapojili do naġ² pŚedv§noļn² vĨzvy, aby pŚispŊli 

krmivem, ruļn²ky ļi pamlsky opuġtŊnĨm zv²ŚatŢm v pŚerovsk®m 

¼tulku. Za dva tĨdny se n§m na obecn²m ¼ŚadŊ seġly des²tky 

kilogramŢ granul² pro psy i koļky, mnoģstv² plechovek, kapsiļek, 

piġkotŢ a jinĨch pamlskŢ a v neposledn² ŚadŊ tak® nŊkolik ruļn²kŢ a 

polġt§ŚŢ, aby se chlup§ļi v zimŊ zahŚ§li. Vġe jsme v ¼terĨ 22.prosince 

pŚedali v ¼tulku a zahŚ§lo n§s u srdce, ģe letos se takovĨch d§rcŢ seġlo 

neskuteļn® mnoģstv². Jak n§m sdŊlili zamŊstnanci ¼tulku, museli 

tento rok poprv® v historii vyhl§sit stop stav, neboŠ se jim seġlo tolik 

darŢ, ģe uģ by je nemŊli kde uskladnit. Kaģdop§dnŊ obļanŢm Hradļan 

za jejich ġtŊdrost velice podŊkovali a j§ se k tomuto d²ky r§da pŚipojuji. 

Blaģena Mikul²kov§ 
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Co se dŊje v obci 

J N§drģe. Jak jsem v§s jiģ minule informovala, n§drģe N1 a N2 jsou 

jiģ zkolaudov§ny, ale dosud nedoġlo k jejich pŚed§n² ze strany SPĐ. 

Uschlo zde totiģ velk® mnoģstv² stromŢ, kter® je investor povinen 

nahradit novĨmi, a to dosud neprovedl.  

J  ProŚez stromŢ. Na jaŚe letoġn²ho roku bude proveden proŚez 

stromŢ kolem cesty pod vod§rnou a k n§drģi N1. 

J M²stn² komunikace Uliļka. Jedn§ se o cestu mezi domy 

Vacul²kovĨch a ZapletovĨch smŊrem ke KolibovĨm. Obec v prosinci 

poģ§dala o dotaci na opravu t®to cesty, na jej²ģ pŚ²padn® pŚidŊlen² 

zat²m ļek§me. Bude zde provedena oprava t®to komunikace vļetnŊ 

nov® deġŠov® kanalizace, kter§ bude zatrubnŊna. Tato ļ§st obce je 

zastavitelnĨm ¼zem²m a budou zde postaveny dva domy. Nejprve 

mus²me nechat pŚipojit k s²t²m majitel® tŊchto novĨch domŢ a teprve 

pot® mŢģeme celou komunikaci dokonļit.  

 J Tuky. OpakovanŊ vyzĨv§me obļany, aby likvidovali jedl® tuky a 

oleje ekologicky. To znamen§, aby je nalili do PET lahv², uzavŚeli a ty 

pot® vhodili do ļern®ho kontejneru s oranģovĨm v²kem um²stŊnĨm na 

ploġe u OĐ. Situace se sice jiģ ļ§steļnŊ zlepġila, ale i tak n§s ļek§ 

v jarn²ch mŊs²c²ch ļiġtŊn² kanalizaļn² stoky od obchodu smŊrem 

k ĻOV od tukŢ. Bude to prov§dŊt firma VAK PŚerov. 

J PŚ²ļky. Stavba komunikace na PŚ²ļk§ch byla ukonļena, ļek§me uģ 

pouze na jej² kolaudaci, kter§ probŊhne v ¼noru 2021. Obec jiģ 

obdrģela od Ministerstva pro m²stn² rozvoj z²skanou dotaci ve vĨġi 

4.300.000,- Kļ na jej² opravu. NŊkter® nedodŊlky jsou jiģ pŚedmŊtem 

vnitŚn²ch ¼prav obce a nespadaj² pod dotaļn² titul. 
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J  Odpady. Od 1.1.2021 veġel v platnost novĨ z§kon o odpadech, 

podle kter®ho se navyġuj² poplatky za smŊsnĨ komun§ln² odpad. To 

znamen§, ģe i pro naġi obec se bude jednat o znaļnŊ vyġġ² ļ§stku, 

kterou mus²me uhradit za svoz a uloģen² odpadu. Dovol²m si 

pŚipomenout, ģe obec toto za obļany dopl§c² a st§le m§me poplatek 

za TKO na rok ve vĨġi 200 Kļ/osoba. Zat²m cenu nezvyġujeme, a i 

letos zŢst§v§ vĨġe poplatku stejn§.   

J Zokruhov§n² vodovodu. Dokonļili jsme zokruhov§n² vodovodu a 

tato stavba jiģ byla v prosinci i zkolaudov§na. Jsem pŚesvŊdļena, ģe 

pro budoucnost obce byla tato stavba velmi prospŊġnou investic². 

V pŚ²padŊ poruchy nezŢstane bez vody cel§ obec, ale bude moģn® 

uzavŚ²t pouze urļitou vŊtev a zokruhov§n² bylo rovnŊģ dŢleģit® kvŢli 

tlaku v potrub². 

J Petice. Oznamujeme obļanŢm, ģe aģ do 31. 3. 2021 byla 

prodlouģena moģnost podepisovat na obecn²m ¼ŚadŊ ļi v m²stn² 

prodejnŊ potravin petici Sdruģen² pro rozvoj dopravn² struktury na 

MoravŊ, kter® poģaduje co nejrychlejġ² dostavbu d§lnice D1 v ¼seku 

mezi PŚerovem a ř²kovicemi. 

J TŚ²kr§lov§ sb²rka. V obci probŊhla tradiļn² TŚ²kr§lov§ sb²rka, i kdyģ 

letos bez koledn²kŢ. ZapeļetŊn® pokladniļky byly um²stŊny na 

obecn²m ¼ŚadŊ a v prodejnŊ potravin. Vġem, kteŚ² pŚispŊli, velmi 

dŊkujeme a jak budou schr§nky odpeļetŊny a hotovost spoļ²t§na, 

budeme v§s o jej² vĨġi informovat.  

J  Đklid obce. PŚed v§noļn²mi sv§tky se na n§s obr§tila starostka 

z Nahoġovic se ģ§dost² o ¼klid jejich obce naġi hasiļskou cisternou. 

Vzhledem k naġim dobrĨm sousedskĨm vztahŢm jsme j² vyhovŊli a 

naġi hasiļi ochotnŊ vyjeli a z§roveŔ uklidili tak® Hradļany. Touto 

cestou jim moc dŊkuji. 
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OHL£DNUTĉ ZA L£TY 2014 AĢ 2020 

V§ģen² ļten§Śi, 

v minulĨch ļ²slech naġeho ļtvrtletn²ku zpov²daly naġe redaktorky 

zastupitele obce a pŚedsedy spolkŢ o jejich vztahu ke sv® obci. 

Poģ§dala jsem o trochu jinĨ form§t vyj§dŚen² m®ho vztahu 

k HradļanŢm, ne formou ot§zek, ale kr§tkĨm zhodnocen²m 

uplynulĨch ġesti let ve funkci starostky a vŊtġ² ļ§st pŚ²spŊvku bych 

r§da vŊnovala budoucnosti obce. ZdŢrazŔuji, ģe n²ģe napsan® je 

pouze mŢj n§zor a v²m, ģe mnoz² se mnou nebudou souhlasit, ale to 

uģ ponech§me na demokratick®m rozhodnut² vŊtġiny a j§ to budu 

samozŚejmŊ respektovat. 

O tom, ģe m§m svou rodnou vesnici a jej² obyvatele r§da, svŊdļ² to, 

ģe zde ģiju celĨ ģivot a v neposledn² ŚadŊ i moje souļasn§ pozice. 

V ¼vodu si dovol²m v tomto m®m pŚ²spŊvku se tak trochu pochlubit a 

pŚiznat se, ģe jsem pyġn§ a v§ģ²m si toho, ģe se n§m za ġest rokŢ 

s minulĨm i souļasnĨm zastupitelstvem podaŚilo z²skat n§dhernĨch 

55,6 milionu korun na dotac²ch. Tato ļ§stka je samozŚejmŊ bez 

mŊs²ļn²ch poplatkŢ ze skl§dky. NŊkter® dotace jsme z²skali v pln® 

vĨġi, na nŊkterĨch byla spolu¼ļast obce. Dotace jsme z²skali od 

Ministerstva zemŊdŊlstv², Ministerstva pro m²stn² rozvoj, Krajsk®ho 

¼Śadu Olomouck®ho kraje a Agentury ochrany pŚ²rody. 



   

HRADĽANSK£ ROZHLEDY 4/2020   Str§nka 10 

   
 

Slovo starostky 

Soupis dotac² naleznete v tabulce. 

Nyn² bych uģ ponechala minulost minulost² a vŊnovala se dalġ²mu 

vĨvoji obce dle m®ho pohledu. Vstoupili jsme do druh® poloviny 

volebn²ho obdob², dokonļujeme nŊkolik akc² a mŊli bychom zaļ²t 

pŚemĨġlet o dalġ²m postupu a zlepġen² ģivota naġich obļanŢ. N²ģe 

bych se zm²nila tak® o velmi dŢleģit®m jedn§n² o ¼zemn²m pl§nu obce, 

jehoģ projedn§n² a zanesen² zmŊn bude alfou a omegou toho, kam se 

posuneme v budoucnu. 

Z rozpracovanĨch staveb je nutn®: 

¶ V tomto volebn²m obdob² dokonļit v lokalitŊ ĂZa potokemñ 

komunikaci a dlaģby, vļetnŊ vĨsadby zelenŊ, zde m§me term²n 

podzim 2022.  

¶ Rekonstrukci cesty v ĂUliļceñ mus²me zat²m odloģit, protoģe nov² 

majitel® ļ§sti zahrady Vacul²kovĨch zde pl§nuj² vĨstavbu dvou 

rodinnĨch domkŢ a mus² nejprve napojit s²tŊ, jak se o tom zmiŔuji 

uģ v ļl§nku ĂCo se dŊje v obciñ. 

¶ Po vyŚ²zen² vŊcnĨch bŚemen je tŚeba vykoupit od ĐŚadu pro 

zastupov§n² st§tu pozemky pod cestou k ĻOV, abychom i tuto 

mohli v budoucnu opravit. 

¶ V roce 2022 konļ² udrģitelnost dotace na kanalizaci a pŚi n§rŢstu 

novĨch domŢ v obci a poļtu obyvatel bude nutn® rozġ²Śit 

kapacitu ļistiļky poŚ²zen²m kalolisu.  

¶ V neposledn² ŚadŊ je to realizace jiģ tak® zmiŔovan® ¼pravy 

zelenŊ v cel® vesnici. 

Đzemn² pl§n obce (v textu ĐPO) 

Magistr§t mŊsta PŚerova, odbor ¼zemn²ho pl§nov§n² vyzvali obec 

k projedn§n² platn®ho ¼zemn²ho pl§nu a pŚ²padn®ho zanesen² zmŊn. 

Tyto zmŊny budou velmi dŢleģit® pro dalġ² vĨvoj, protoģe se budou 

tĨkat lokality Z§honky, dalġ² zmŊny ¼zemn²ho pl§nu souvis² tak® 

s domem po Vacul²kovĨch na n§vsi a pravdŊpodobnŊ tak® naġi  
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obļan® budou m²t n§vrhy na dalġ² doplnŊn² v ¼zemn²m pl§nu. Zde 

bych opŊt jeġtŊ jednou uvedla, ģe n²ģe napsan® je pouze mĨm 

n§vrhem.  

Obec s finanļn²mi prostŚedky, jak® m§, ke sv® ļinnosti nem§ z§zem² 

pro zamŊstnance a dostateļn® skladovac² prostory pro svŢj majetek a 

techniku. Je nutn® si uvŊdomit, v jakĨch podm²nk§ch n§ġ 

zamŊstnanec opravuje techniku, svaŚuje, popŚ²padŊ nŊco nat²r§. Je to 

v uzavŚen® gar§ģi bez oken a mus² vģdy na chv²li vyvŊtrat nebo m²t 

v zimn²m obdob² otevŚen§ vrata. Velk§ ļ§st obecn² techniky je 

um²stŊna ve stodole, kter§ je zcela nevyhovuj²c² a pŚi jej²m zbour§n² 

je nutn® zv§ģit, kam tuto techniku um²st²me, ale o tom se zm²n²m 

v dalġ² ļ§sti m®ho ļl§nku. V samotn®m domŊ na n§vsi m§me v§noļn² 

svŊtla, stany a dalġ² vŊci potŚebn® pro rŢzn® akce, nav²c zde zat®k§, i 

kdyģ uģ jsme stŚechu nŊkolikr§t opravovali a trouf§m si Ś²ct, ģe je 

ot§zkou ļasu, kdy n§m toto staven² spadne na hlavu.  

Vzhledem k situaci, jak§ nyn² panuje, m§me vġichni dojem, ģe jsou 

velk® pl§ny zbyteļn®, ale i pŚesto bych na tomto m²stŊ vidŊla 

multifunkļn² dŢm, kde bude tak® zmiŔovan® z§zem² pro zamŊstnance, 

gar§ģe a dalġ². S novou vĨstavbou se pŚistŊhuj² mlad² lid®, kteŚ² si 

budou cht²t zacviļit nebo se pobavit a s§l na obci je skuteļnŊ malĨ. 

Souļ§st² nov® stavby by mŊly bĨt tak® prostory pro sluģby 

(kadeŚnictv², pedik¼ra), je to ot§zka ġirok® diskuze. Jak budou 

nakonec tyto prostory vyuģity by nemŊli rozhodovat pouze zastupitel®, 

ale mŊlo by tomuto rozhodov§n² pŚedch§zet hlasov§n² obļanŢ. 

Dovol²m si uv®st pŚ²klad naġich sousedŢ v Pavlovic²ch. Tamn² kulturn² 

dŢm se stavŊl dvan§ct let, mnoz² z n§s dŚ²ve narozenĨch si to 

pamatujeme. Je to 50 let, co byl dostavŊn a kdyģ si uvŊdom²te, kolik 

akc² se zde ud§lo, od plesŢ, zah§jen² a ukonļen² ġkoln²ho roku, 

slavnostn²ch schŢz², vĨstav, koncertŢ, divadel, jsou jich za ta l®ta 

stovky. V loŔsk®m roce zaļali s opravami, maj² nov§ okna a budou 

prob²hat dalġ² ¼pravy a vŊŚ²m, ģe tato budova bude d§l slouģit dalġ²m  
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generac²m des²tky let. UrļitŊ si v ġedes§tĨch letech mnoz² Ś²kali, ģe je 

zbyteļn® zaļ²nat stavŊt, ale asi by ten Ăkultur§kñ v Pavlovic²ch hodnŊ 

chybŊl i n§m z okoln²ch obc². I kdyģ vŊci vid²me nyn² z pohledu sloģit® 

doby, vĨvoj se nezastav² a obļan® se budou zase setk§vat a bavit. 

N§vrh zmŊny ļ. 1 ĐPO 

 

V pŚedchoz²ch odstavc²ch jsem se ¼myslnŊ rozepsala o domŊ na 

n§vsi, protoģe jeho demolice souvis² se zmŊnou ĐPO. Ve st§vaj²c²m 

¼zemn²m pl§nu m§me na pozemku smŊrem k ĻOV pl§novanĨ 

biokoridor, nyn² je tam uloģena dlaģba a zemina. Zde navrhuji zmŊnit 

druh ¼zem² na technick® z§zem² obce, postavit zde sklad, 

samozŚejmŊ bude niģġ² a menġ² neģ hala Hor§kovĨch, kde bychom 

mŊli moģnost pŚestŊhovat vġe z domu na n§vsi. Abychom tuto stavbu 

opticky zakryli, tak pohledovŊ od obce vysadit stromy. Vede zde 

elektŚina, optickĨ kabel, takģe bezpeļnost by byla zajiġtŊna a 

vzhledovŊ by to nenaruġilo zeleŔ.  

N§vrh zmŊny ļ. 2 ĐPO 

 

Lokalita Z§honky ï v souļasnŊ platn®m ¼zemn²m pl§nu jsou v t®to 

lokalitŊ pl§novan® dvŊ m²stn² komunikace, st§vaj²c² kolem zahrad a 

nov§ u budouc² z§stavby. Pro zhotoven² z§stavbov® studie bude 

nutn® v prv® ŚadŊ vyŚeġit, zdali ponech§me pŢvodn² verzi s dvŊma 

vozovkami nebo bude jedna cesta, kter§ se mus² rozġ²Śit. Pokud 

zastupitelstvo rozhodne o jedn® komunikaci, mus² toto bĨt zaneseno 

jako zmŊna ĐPO.  

Dalġ² ¼prava ĐPO v lokalitŊ Z§honky se tĨk§ horn² ļ§sti, kde nen² 

v souļasn®m ĐPO zavedena pŚ²kopa na z§chyt vody. Projektant mus² 

vyŚeġit pŚedevġ²m odveden² deġŠovĨch vod z t®to ļ§sti a samozŚejmŊ 

mnoho dalġ²ho. 
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N§vrh zmŊny ļ. 3 ĐPO 

TŚet² zmŊna ĐPO se tĨk§ rozġ²Śen² skl§dky. Ze souļasn® situace 

vyplĨv§, ģe se v roce 2024 nepŚestane skl§dkovat a firma SUEZ jedn§ 

s majiteli pozemkŢ na rozġ²Śen² t®to skl§dky. SamozŚejmŊ i zde mus² 

bĨt schv§lena zmŊna ĐPO. 

V§ģen² obļan®, z vĨġe uveden®ho textu je zŚejm®, ģe nejen naġe 

souļasn® zastupitelstvo, ale i ta v dalġ²ch volebn²ch obdob²ch, ļek§ 

velkĨ kus pr§ce. ZmŊny ĐPO zaļneme Śeġit urļitŊ jeġtŊ v tomto roce, 

bude veŚejn® projedn§n², moģn§ nŊkolik, abychom se posunuli d§l. 

PŚeji V§m kr§sn® dny v roce 2021 v r§mci dan® situace.                                         

starostka obce 
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MIKULĆĠ V HRADĻANECH 

Ivona Mikul²kov§  

Prvn² prosincovou sobotu zav²tal do Hradļan stejnŊ jako na mnoho 

jinĨch m²st Sv. Mikul§ġ se svou druģinou, tedy s andŊlem a ļertem. 

Letos d²ky vl§dn²m opatŚen²m vyjely nadpozemsk® bytosti netradiļnŊ 

na koļ§Śe taģen®m koŔmi, aby dŊtem za oknem alespoŔ na d§lku 

zam§valy a nechaly jim 

u dveŚ² bal²ļek plnĨ 

sladkĨch dobrot a 

vitam²nŢ. Koļ§r takto 

dvakr§t objel naġi 

vesnici a kdo z dŊt² 

pot® dorazil na n§ves, 

mohl se v mikul§ġ-

sk®m voze tak® sv®zt a 

prohl®dnout si tak 

v§noļn² vĨzdobu na 

vġech domech v naġ² 

obci.  
 

                                           
 

 

 

 

 

                                                                                               


